
  

                                                           Protokół 

z obrad XXXV Sesji Rady Gminy Świerzno 

w dniu  12 kwietnia 2018 roku  

 

  Posiedzenie XXXV Sesji Rady Gminy Świerzno rozpoczęło się o godzinie 15
00

.
 
 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Dariusz Mądrecki. Przywitał 

przybyłych na posiedzenie Radnych, Wójta Gminy, przedstawiciela portalu prasowego 

„kamieńskie info”. Na 15 osobowy skład Rady w posiedzeniu uczestniczy 15 członków.  

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Na wstępie Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek Wójta Gminy w sprawie zwołania 

posiedzenia Rady Gminy na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym (zał. 2). 

Ad.1.c. zgłoszenie uwag i poprawek do przedstawionego porządku posiedzenia. 

Przedstawienie  porządku XXXV posiedzenia Rady Gminy: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a)  otwarcie posiedzenia, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) zgłoszenie uwag i poprawek do przedstawionego porządku posiedzenia, 

2.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru obejmującego teren 

skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 103 z drogą powiatową nr 0026Z w kierunku Chomina, 

b) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego. 

3. Wolne wnioski i zapytania. 

4. Zakończenie posiedzenia XXXV Sesji Rady Gminy Świerzno. 

Uwag do przedstawionego porządku posiedzenia nie wniesiono. 

Porządek posiedzenia XXXV Sesji Rady Gminy stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Ad. 2. Podjęcie uchwał:  

a. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru obejmującego 

teren skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 103 z drogą powiatową nr 0026Z w kierunku 

Chomina 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Wójt Gminy – przedmiotem niniejszego planu jest ustalenie przeznaczenia terenów pod 

zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, mieszkaniowo-usługową, infrastrukturę techniczną. 

Przygotowanie  projektu tej uchwały trochę trwało, ale to z uwagi na fakt  oczekiwania na 

zgodę związaną z wyłączeniem  0,5 ha gruntów  klasy III. 

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono. 



  

W wyniku głosowania Uchwała Nr XXXV/226/2018 Rady Gminy Świerzno 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru obejmującego 

teren skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 103 z drogą powiatową  nr 0026Z w kierunku 

Chomina została przyjęta 15 głosami za, na 15 Radnych obecnych na sali (zał. Nr 4). 

b) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Radny W. Kaproń – jeżeli dofinasowanie na tę drogę będzie mniejsze niż 80%, to czy będzie 

stać nas na większy wkład własny?  

Wójt Gminy – dofinansowanie nie będzie niższe niż 80% w przypadku naszej gminy, jeżeli 

gmina jest poniżej średniej, chodzi tutaj o udział w dochodach z tytułu podatków od osób 

fizycznych. W naszym wypadku jest to poniżej średniej i albo otrzymujemy 80% 

dofinasowania na tę drogę albo w ogóle nie dostaniemy dofinansowania, zależy od 

zaakceptowania wniosku o dofinansowanie na remont tej drogi. 

Więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XXXV/227/2018 Rady Gminy Świerzno w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego została przyjęta 15 głosami za 15 

Radnych obecnych na sali (zał. Nr 5). 

Ad. 3. Wolne wnioski. 

Wójt Gminy – rozmawialiśmy o 600 tys. zł. wkładu naszego na remont tego odcinka drogi 

w Gostyniu,  Powiat daje 625 tys. zł i my musimy dać tyle samo a więc 625 tys. zł. Boję się 

jednak, że z przetargu wyjdzie 8 mln złotych,  jeżeli chodzi o remont tej  drogi, a nie 6 mln. 

Faktyczną kwotę remontu drogi będziemy znać dopiero po ogłoszeniu przetargu. Kwota 

dofinansowania jest małą kwotą, a koszty mogą być większe. 

Radny W. Kaproń – czy jest przygotowana dokumentacja na podłączenie Starzy do 

oczyszczalni w Stuchowie. Ten pojemnik jest mniejszy. 

Wójt Gminy – taka jest pojemność imhoffów. To jest oczyszczalnia ścieków a nie zbiornik na 

ścieki. Co do podłączenia – do końca tego miesiąca zostanie złożony wniosek do 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska o dofinansowanie, a resztę to pożyczka, 

którą zaciągnie spółka, bo to oni są inwestorem.   

Przewodniczący Rady Gminy – czy są jeszcze zapytania lub wnioski. Nie widzę.  

Wobec powyższego Przewodniczący zamknął posiedzenie XXXV Sesji Rady Gminy, uznając 

porządek obrad za wyczerpany. Posiedzenie Rady Gminy zostało zakończone o 15
30

. 

 

Protokołowała:  

Putyrska B.                                                                                             



  

 

 

 

 


